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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért vették el az új tömegközlekedési tarifarendszer 
bevezetésekor a levelező munkarendű egyetemi hallgatók utazási kedvezményét?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Átnézve a jelenlegi utazási kedvezményeket érintő szabályozást úgy tűnik, hogy a  2024. március 1-
jétől  érvénybe lépett  új  tömegközlekedési  tarifarendszer  kedvezményeiből  kihagyták  a  levelező
munkarendű egyetemi hallgatókat. Az eddigi ismert információk szerint  a 25 éven felüli, levelező
tagozatos  diákigazolvánnyal  rendelkező  utasok  már  nem  jogosultak  menetjegy  kedvezményre,
holott  korábban ez még igénybe vehető volt.  Meggyőződésem, hogy mindez hátrányosan érinti
azokat  a  diákokat,  akik  valamilyen  oknál  fogva  nem  tudnak  nappali  munkarendű  egyetemi
képzésben részt venni, de tanulmányaik folytatásához a tömegközlekedés használatára szorulnak.
Álláspontom  szerint  ez  a megkülönböztetés  szükségtelennek  tűnik,  és  az  ettől  elvárt  pénzbeli
haszon  minden  bizonnyal  eltörpül az  érintetteknek  okozott  kellemetlenség mellett,  továbbá
szükségtelenül hátrányosan érinti az ilyen oktatási formát vállaló hallgatókat.   

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

• Valóban nem jár utazási kedvezmény a levelező munkarendű egyetemi hallgatóknak?
• Mivel indokolja a Kormány, hogy ezen kedvezmény már nem jár a levelezős 

hallgatóknak ?
• Mennyi pénzt kíván így megspórolni a Kormány, illetve mekkora költségigénye lenne a 

korábbi (50%-os) kedvezmény biztosításának?
• Hány főt érint a kedvezmény megszüntetése?
• Kíván-e a Kormány változtatni ezen a helyzeten?  

 

Várom érdemi válaszát!

 



dr. Lukács László György

Jobbik-Konzervatívok
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